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ZAPYTANIE 

Uprzejmie proszę nie publikować niniejszego pisma na BIPie ze względy na wrażliwe dane 

osobowe i adresowe. 

Lokatorzy posesji przy ulicy —w Krakowie zwracają się z gorącą prośbą o 

pomoc w sprawie dotyczącej zniesienia współwłasności. 

Sprawa toczy się w sądzie od 2016 roku, mieszkańcy to starsi ludzie, emeryci płacący 

czarnorynkowy czynsz często przekraczający ich dochody. Czynsz co roku jest podnoszony 

o 3%. 

Mieszkania są duże a w wielu przypadkach nie są tak duże metraże potrzebne 

mieszkańcom. 

Mieszkańcy proszą o pomoc w tej sprawie, ciągnącej się już przez 9 lat. 

Niestety w sądzie nie są stroną. Potrzebują pomocy aby nastąpił rzeczywisty podział 

kamienicy i sprawa została uregulowana. 

Siinatura sidowa akt: 

Sygnatura Urzędu Miasta: GS-03.72254-1-149 
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